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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 
2024-02-07 

Tid:   Onsdagen den 7 februari klockan 08:30 – 15:00 
Paus klockan 10:10-10:25, 12:15-13:15 

Plats: 
 

 Örestensrummet, kommunhuset i Kinna 

Beslutande:  (S) Ulf Dahlberg 

 (S) Pauli Kuitunen tjänstgör för Helen Eriksson, §§ 26–39, klockan 
08:30-14:00 

 (V) Arthur Thiry tjänstgör för Helen Eriksson (S) §§ 40–42 

 (C) Lena Ferm Hansson §§ 26–39, klockan 08:30-14:30 

 (C) Stefan Brunander tjänstgör för Lena Ferm Hansson (C) § 40–
42 

 (M) Tomas Ekberg 

 (SD) Glenn Glansin 

   

Övriga deltagare:   Ej tjänstgörande ersättare 

(V) Arthur Thiry §§ 26–39 
(C) Stefan Brunander §§ 26–39 
(M) Anders Lilliestam 
(SD) Mikael Ljunggren 
  
 Tjänstepersoner 
 Sara Klaesson Kommunsekreterare   
 Lillemor Berglund 

Andreasson 
Kommundirektör §§ 26–29, 

31–42 
 Karin Hydén Biträdande 

kommundirektör  
§§ 26–28, 30, 
39 

 Marja-Leena Uitto 
Adolfsson 

Förvaltningschef 
teknik- och 
serviceförvaltningen  

§ 27 

 Erik Glansin Verksamhetschef 
teknik- och 
serivceförvaltningen 

§ 27 

 Annika Lennhager Lokalstrateg  § 27 
 Johan Bank Skoglund Tillförordnad 

enhetschef för skydd- 
och säkerhet 

§ 28 

 Johanna Rydbäck Informationssäkerhets- 
och dataskydds-
samordnare 

§ 28 

 Maria Olsson Planeringsledare 
socialförvaltningen  

§ 28 
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 Emilia Nyhage Exploateringsingenjör  §§ 29–30 
 Victoria Bengtsson Samhällsutvecklings-

chef 
§§ 29–33 

 Malin Bexell Förvaltningschef 
samhällsbyggnads-
förvaltningen  

§§ 29–33, 39 

 Therese Thingvall Exploateringsingenjör § 31 
 Julia Lindahl Planarkitekt  §§ 32–33 
 Erik Ellnefors Kommunjurist  § 33 
 Lars Landrö Utredare §§ 34–35 
 Helena Blomqvist 1:e kommunjurist §§ 36–38 
 Malin Johnsson Ekonom § 39 
    
    
    

Utses att justera: Tomas Ekberg (M) 

Justeringens plats och tid: Kommunstyrelsens förvaltning, 2023-02-15, klockan 08:00 

 

Underskrifter: 

Sekreterare  §§ 26–42 

Sara Klaesson 

Ordförande 

Ulf Dahlberg (S) 

Justerande 

Tomas Ekberg (M) 
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Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Instans 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesdatum 
2024-02-07, §§ 26–42 

Datum för anslags 
uppsättande  2024-02-15 Datum för anslags 

nedtagande 2024-03-08 

Förvaringsplats för protokollet 
Kommunstyrelsens förvaltning  

Underskrift 

 ______________________  
Sara Klaesson  
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Innehållsförteckning   

Fastställande av ärendelistan § 26 

Fortsatt arbete med översyn av verksamhetens behov av 
kontorslokaler 

§ 27 

Information om Millennium § 28 

Begäran om detaljplan Assberg 3:2 Kunskapens hus § 29 

Anläggande av gångbro över Storåns utlopp § 30 

Svar på medborgarförslag om idrottshall i Björketorp § 31 

Remiss av riktlinjer för bostadsförsörjning  § 32 

Yttrande i mål 94–24 om laglighetsprövning av   
kommunfullmäktiges beslut om antagande av  
fördjupad översiktsplan för Mark Nordväst 

§ 33 

Samverkansavtal för familjecentral och 
familjecentralsliknande verksamhet i Västra Götaland 

§ 34 

Svar på motion om att utreda kostnaden och möjligheten att 
bygga cykelväg mellan Öxabäck och Örby 

§ 35 

Återrapportering av uppdrag gällande översyn av 
kommunens avtal med föreningar 

§ 36 

Skolskjuts för elever mellan korttidsvistelse och skolan § 37 

Tillägg och ändringar i delegationsordning för 
kommunstyrelsen 

§ 38 

Årsrapport 2023 och budgetunderlag 2025–2028 för 
kommunstyrelsen 

§ 39 

Avsikt att stödja satsningen "Häggådalen - världsarv" § 40 

Kommundirektören informerar § 41 

Information från möte med styrgruppen för projekt Skene 
Närsjukhus  

§ 42 
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§ 26/2024    

Fastställande av ärendelistan 
Arbetsutskottets beslut  
Ärendelistan fastställs med följande ändring: 

Ärendet Information från möte med styrgruppen för projekt Skene Närsjukhus 
tillförs ärendelistan. 

Ledamöternas förslag till beslut  
Lena Ferm Hansson (C) föreslår att följande ärende tillförs ärendelistan: 

Information från möte med styrgruppen för projekt Skene Närsjukhus  

Beslutsgång  
Ordföranden frågar om arbetsutskottet kan anta Lena Ferm Hanssons (C) förslag, 
och finner att så sker.  

_______________ 
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§ 27/2024   Dnr: KS 2021–283 

Fortsatt arbete med översyn av verksamhetens behov av 
kontorslokaler  
Arbetsutskottets beslut  
Utredningen gällande översyn av verksamhetens behov av kontorslokaler 
remitteras till samtliga gruppledare för partigrupperna som är representerade i 
kommunfullmäktige för att inhämta synpunkter från partierna.  

Ärendet 
Utgångspunkten för det nya alternativet är att uppnå mesta möjliga 
samlokalisering, men också att kommunen ska ha en hållbar ekonomisk lösning för 
sina administrativa lokaler. En viktig utgångspunkt har varit att kommunens 
verksamhet av långsiktig karaktär ska bedrivas i egenägda lokaler i första hand 
(enligt riktlinjen för interna prissatta tjänster). 

Befintlig detaljplan medger inte någon utbyggnad av kommunhuset och 
samhällsbyggnadsförvaltningens bedömning är att platsen, av flera orsaker, är 
olämplig för en ytterligare kontorsbyggnad.  

Genomförd beläggningsmätning våren 2023 visar att kontorsarbetsplatser i viss 
grad står tomma varför förslaget bygger på förtätning i kommunhusets huvud-
sakliga befintliga utformning. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 16 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut  

Kommunstyrelsen ger teknik- och servicenämnden i uppdrag att: 

- Ta fram ett förslag på att samlokalisera fem av sex förvaltningar i Kommunhuset, 
inklusive Community housefunktioner. 

- Utreda om Konserthuset kan ställas om till mötesrum. 

- I nära samarbete med socialförvaltningen ta fram förslag på lokaler för deras 
verksamhet. 

Kommunstyrelsen ger samtidigt Marks Fastighets AB i uppdrag att: 

- Ta fram förslag på utveckling av Rydals konferenscenter. 

- Utreda plats för historiskt arkiv i Rydalsfastigheten. 

Samtliga utredningar finansieras på lika sätt som förstudier, dvs via 
kommunstyrelsen som är beställare. 
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Då uppdraget nu går in i ordinarie investeringsprocess anses kommundirektörens 
uppdrag KSAU § 176/2021 från 2021-05-05 vara slutfört. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  

Dagens sammanträde 
Kommundirektör Lillemor Berglund Andreasson samt verksamhetschef Erik Glansin 
redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Ledamöternas förslag till beslut 
Tomas Ekberg (M) föreslår följande: 

Utredningen gällande översyn av verksamhetens behov av kontorslokaler 
remitteras till samtliga gruppledare för partigrupperna som är representerade i 
kommunfullmäktige för att inhämta synpunkter från partierna.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om arbetsutskottet kan anta Tomas Ekbergs (M) förslag, och 
finner att så sker.  

Beslut skickas till 
Samtliga gruppledare för partigrupperna representerade i kommunfullmäktige  
 
_______________ 
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§ 28/2024   Dnr: KS 2019–736 106 

Information om Millennium 
Arbetsutskottets beslut  
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen. 

Ärendet 
Millenium är det program och IT-system som ska utveckla gemensamma 
förhållningssätt och etablera nya arbetssätt för "vårdinformation" i Västra Götaland. 
Målbilden är att information ska finnas tillgänglig när du behöver den – både för 
invånare och personal. Tillsammans med Västra Götalandsregionen och övriga 49 
kommuner i Västra Götaland är Mark delaktig i den del som handlar om 
informationsöverföring mellan olika vårdgivare och huvudmän, där även 
dokumentation av Samordnade individuella planer (SIP) är en del.  

I Marks kommun är det barn-och utbildningsförvaltningen och socialförvaltningen 
som kommer använda Millennium. För att förbereda verksamheterna startades ett 
lokalt implementeringsprojekt hösten 2020. Under våren 2023 omstartar 
implementeringsarbetet efter förseningar, reklamationer och en ny 
överenskommelse. Projektet har en styrgrupp och projektgrupp med representanter 
från berörda förvaltningar och IT- och digitaliseringsenheten. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 22 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut  

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen. 

Dagens sammanträde 
Tillförordnad enhetschef Johan Bank Skoglund och planeringsledare Maria Olsson 
redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar arbetsutskottet om informationen kan noteras, och finner att så 
sker. 

Beslut skickas till 
Omsorgsnämnden 

Socialnämnden  

_______________ 
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§ 29/2024   Dnr: KS 2023–487 

Begäran om detaljplan Assberg 3:2 Kunskapens hus 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Ansökan om planbesked för ändring av detaljplan för fastigheten Assberg 3:2 
(gymnasieskolans byggprogram) lämnas in till bygg- och miljönämnden. 

Kostnaden för framtagande ändring av detaljplan beräknas uppgå till 400 000 
kronor och redovisas inom kommunstyrelsen och finansieras av kommunreserven.  

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
För att säkerställa att byggprogrammet ska kunna fortsätta bedriva sin verksamhet 
i befintliga lokaler i Kunskapens Hus behövs en antagen ändring av detaljplanen 
före sista april 2028. En ändring av detaljplanen är nödvändig för att permanent 
bygglov skall kunna hanteras. Verksamheten bedrivs i dag genom tidsbegränsat 
bygglov som vid upprepade tillfällen har förnyats, det begränsade antalet gånger 
som det är möjligt att förnya ett tidsbegränsat bygglov har nu nåtts och kommer 
inte kunna förnyas igen.  

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 22 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut  

Ansökan om planbesked för ändring av detaljplan för fastigheten Assberg 3:2 
(gymnasieskolans byggprogram) lämnas in till bygg- och miljönämnden. 

Kostnaden för framtagande ändring av detaljplan beräknas uppgå till 400 000 
kronor och redovisas inom kommunstyrelsen och finansieras av kommunreserven.  

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
Exploateringsingenjör Emilia Nyhage redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 

Ansökan om planbesked för ändring av detaljplan för fastigheten Assberg 3:2 
(gymnasieskolans byggprogram) lämnas in till bygg- och miljönämnden. 

Kostnaden för framtagande ändring av detaljplan beräknas uppgå till 400 000 
kronor och redovisas inom kommunstyrelsen och finansieras av kommunreserven.  
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Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas slutligt till 

Teknik- och servicenämnden 

_______________ 
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§ 30/2024   Dnr: KS 2020–345 311 

Anläggande av gångbro över Storåns utlopp 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Kommunstyrelsen beslutar att ge Teknik- och servicenämnden i uppdrag att 
utarbeta en förstudie med kostnadsuppskattning för att projektera och anlägga en 
bro över Storån, mellan Sätila sand och Smälteryd. Finansiering sker genom 
kommunstyrelsens reserv. 

Bron ska vara tillgänglighetsanpassad. 

Kommunen ska samverka med andra aktörer.   

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Reservation  

Tomas Ekberg (M) och Glenn Glansin (SD) reserverar sig mot beslutet. 

Ärendet 
2018 inkom en motion till kommunen om en bro mellan Sätila sand och Ängahagen 
(naturreservatet i Smälteryd).  

Samhällsbyggnadsförvaltningens miljöenhet har på uppdrag av miljönämnden 
genomfört en förstudie i syfte att ta fram bästa placering av en bro över Storån och 
vilken bro typ som skulle vara aktuell, vilka tillstånd som skulle behövas och vad en 
bro skulle kosta. Förstudien föreslog att bron skulle utföras med hjälp av LONA-
bidrag. 

Fyra lägen utreddes benämnda A, B, C och D, där läge C bedömdes vara lämplig 
placering efter sammanvägning av flera aspekter.  

Kostnaden uppskattades 2018 till ca 650 000 kronor exklusive projektering och 
angörande vägnät.  

Bron var tänkt att vara en del i planprogrammet för Sätila Sand som pågått sedan 
flera år tillbaka, och skulle på ett naturligt sätt binda ihop Sätila Sand med både 
naturreservatet Ängahagen och det nya planerade bostadsområdet i Smälteryd. 

Miljönämnden har med beslut 14 maj 2020 § 27 föreslagit att kommunstyrelsen 
beslutar om anläggandet av en bro över Storån i läge C.  

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 30 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut  
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Kommunstyrelsen beslutar att ge Teknik- och servicenämnden i uppdrag att 
utarbeta en förstudie med kostnadsuppskattning för att projektera och anlägga en 
bro över Storån i läge C, mellan Sätila sand och Smälteryd. Finansiering sker 
genom kommunstyrelsens reserv. 

Bron ska vara tillgänglighetsanpassad och utförs med fördel i trä för att smälta in 
väl i omgivningen. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  

Dagens sammanträde 
Exploateringsingenjör Emilia Nyhage redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras.  

Ledamöternas förslag till beslut 
Lena Ferm Hansson (C) föreslår följande:  

Kommunstyrelsen beslutar att ge Teknik- och servicenämnden i uppdrag att 
utarbeta en förstudie med kostnadsuppskattning för att projektera och anlägga en 
bro över Storån, mellan Sätila sand och Smälteryd. Finansiering sker genom 
kommunstyrelsens reserv. 

Bron ska vara tillgänglighetsanpassad. 

Kommunen ska samverka med andra aktörer.   

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  

Tomas Ekberg (M) yrkar avslag på Lena Ferm Hanssons (C) förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden sammanfattar diskussionen och konstaterar att det finns två förslag; 
bifall till Lena Ferm Hanssons (C) förslag och avslag till Lena Ferm Hanssons (C) 
förslag. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att arbetsutskottet 
bifaller Lena Ferm Hanssons (C) förslag. 

Reservation 

Tomas Ekberg (M) och Glenn Glansin (SD) reserverar sig mot beslutet. 

Beslut skickas slutligt till 
Teknik- och servicenämnden  

_______________ 
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§ 31/2024   Dnr: KS 2023–522 

Svar på medborgarförslag om idrottshall i Björketorp 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Utifrån nyttjandegraden av befintliga gymnastiksal i Björketorp samt 
gymnastiksalar och idrottshallar i kommunen saknas det behov av idrottshall i 
Björketorp. 

Medborgarförslaget anses därmed besvarat. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Den 25 februari 2023 inkom ett medborgarförslag (KS 2023-522-1) till 
kommunstyrelsen där en kommuninvånare föreslår att bygga en idrottshall i 
Björketorp.  

Gymnastiksalen i Björketorp är nyrenoverad och utformad efter skolans behov. 
Kultur- och fritidsförvaltningen hyr ut lokalen efter skoltid till privatpersoner samt 
föreningar. I dagsläget hyrs gymnastiksalen i Björketorp ut till privatpersoner som 
bokar lokalen för exempelvis bordtennis och badminton men ibland även för 
barnkalas. En förening hyr lokalen stadigvarande, en gång i veckan, för gymnastik. 

Eftersom lokalen inte bokas/nyttjas mer av föreningar samt att varken 
gymnastiksalarna och idrottshallarna i Marks kommun nyttjas till fullo, ser kultur- 
och fritidsförvaltningen inget behov av en idrottshall i Björketorp. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 23 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut  

Utifrån nyttjandegraden av befintliga gymnastiksal i Björketorp samt 
gymnastiksalar och idrottshallar i kommunen saknas det behov av idrottshall i 
Björketorp. 

Medborgarförslaget anses därmed besvarat. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
Exploateringsingenjör Therese Thingvall redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 
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Utifrån nyttjandegraden av befintliga gymnastiksal i Björketorp samt 
gymnastiksalar och idrottshallar i kommunen saknas det behov av idrottshall i 
Björketorp. 

Medborgarförslaget anses därmed besvarat. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas slutligt till 
Förslagsställaren  

_______________ 
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§ 32/2024   Dnr: KS 2023–291 

Remiss av riktlinjer för bostadsförsörjning  
Arbetsutskottets beslut  
Ärendet återremitteras för att justeras enligt följande: 

Föreslagen riktlinje för bostadsförsörjning ska delas upp i två separata dokument, 
där riktlinjen utgör det ena och analysdelarna utgör det andra. 

Under rubriken Mål 2 – Åtgärder och indikatorer i riktlinjen ska det ändras från ”Ta 
fram ett styrdokument för gestaltning och arkitektur” till ”Det finns behov av 
styrdokument för gestaltning av arkitektur”.  

Sändlistan ska kompletteras med ungdomar. 

Ärendet 
Enligt Lag (2000:1383) om kommunernas bostadsförsörjningsansvar är det varje 
kommuns ansvar att med riktlinjer planera för bostadsförsörjningen i kommunen. 
Syftet med planeringen är att skapa förutsättningar för alla i kommunen att leva i 
goda bostäder och att främja att ändamålsenliga åtgärder för bostadsförsörjningen 
förbereds och genomförs. Riktlinjer för bostadsförsörjning ska innehålla 
kommunens mål för bostadsbyggande och utveckling av bostadsbeståndet, 
planerade insatser för att nå målen samt hur kommunen har tagit hänsyn till 
relevanta nationella och regionala mål, planer och program som är av betydelse för 
bostadsförsörjningen. Riktlinjerna ska grunda sig på en analys av den demografiska 
utvecklingen, marknadsförutsättningar och vilka bostadsbehov som inte tillgodoses 
på den lokala bostadsmarknaden. Enligt lagstiftningen ska riktlinjer för 
bostadsförsörjning antas av kommunfullmäktige under varje mandatperiod. Vid 
framtagandet ska samråd ske med länsstyrelsen, berörda kommuner och andra 
regionala organ. De nya riktlinjerna för kommunens bostadsförsörjning kommer 
ersätta nuvarande riktlinjer, antagna av kommunfullmäktige 2022-12-14, 
§227/2022. Under förra mandatperioden antogs reviderade riktlinjer där 
uppdatering främst bestod av revidering av statistik och digitalisering av produkten. 
Det finns även kommentarer kring uppföljning av utpekade åtgärder som avses att 
vägas in i kommande revidering. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 23 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut  

Kommunstyrelsens arbetsutskott godkänner remissversion och skickar riktlinjer för 
bostadsförsörjning på remiss enligt sändlista.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott fattar slutligt beslut.  
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Dagens sammanträde 
Planarkitekt Julia Lindahl redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 

Ärendet återremitteras för att justeras enligt följande: 

Föreslagen riktlinje för bostadsförsörjning ska delas upp i två separata dokument, 
där riktlinjen utgör det ena och analysdelarna utgör det andra. 

Under rubriken Mål 2 – Åtgärder och indikatorer i riktlinjen ska det ändras från ”Ta 
fram ett styrdokument för gestaltning och arkitektur” till ”Det finns behov av 
styrdokument för gestaltning av arkitektur”.  

Sändlistan ska kompletteras med ungdomar.  

Förslaget antas.  

Beslut skickas till 
-  

_______________ 
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§ 33/2024   Dnr: KS 2024–48 

Yttrande i mål 94–24 om laglighetsprövning av 
kommunfullmäktiges beslut om antagande av fördjupad 
översiktsplan för Mark Nordväst 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Yttrandet, daterat 28 februari 2024 översänds som kommunens svar till 
Förvaltningsrätten i Jönköping. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Kommunfullmäktige har i beslut den 14 december 2024, § 211 antagit planförslag 
för fördjupad översiktsplan Mark Nordväst. I den fördjupade översiktsplanen över 
Mark Nordväst har kommunen redogjort för hur vatten- och markanvändning kan 
komma att se ut. 

Antagandet av en fördjupad översiktsplan kan överklagas. Fastighetsägarna till 
fastigheten Mark Lockö 1:12 har överklagat beslutet och begärt laglighetsprövning 
av antagandet mot bakgrund av att kommunen har pekat ut mark som lämplig för 
förskola på del av deras fastighet. 

Förvaltningsrätten i Jönköping har förelagt kommunen att yttra sig över 
överklagandet och det senast den 29 februari 2024.  

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 24 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut  

Yttrandet, daterat 28 februari 2024 översänds som kommunens svar till 
Förvaltningsrätten i Jönköping. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
Kommunjurist Erik Ellnefors redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 
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Yttrandet, daterat 28 februari 2024 översänds som kommunens svar till 
Förvaltningsrätten i Jönköping. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas slutligt till 
Förvaltningsrätten i Jönköping  

_______________ 
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§ 34/2024   Dnr: KS 2023–539 

Samverkansavtal för familjecentral och familjecentralsliknande 
verksamhet i Västra Götaland 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Marks kommun ställer sig bakom samverkansavtal för familjecentraler och 
familjecentralsliknande verksamhet i Västra Götaland.  

Kommunstyrelsen uppdrar åt kommunstyrelsens ordförande att teckna avtal enligt 
föreliggande avtalsförslag.  

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Marks kommun har att ta ställning till förslag till samverkansavtal för familjecentral  
och familjecentralsliknande verksamhet i Västra Götaland.  

Avtalet har remitterats till socialnämnden, kultur- och fritidsnämnden samt barn-  
och utbildningsnämnden som alla ställer sig positiva till avtalet samt  
undertecknandet av detsamma för kommunens räkning. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 19 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut  

Marks kommun ställer sig bakom samverkansavtal för familjecentraler och 
familjecentralsliknande verksamhet i Västra Götaland.  

Kommunstyrelsen uppdrar åt kommunstyrelsens ordförande att teckna avtal enligt 
föreliggande avtalsförslag.  

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
Utredare Lars Landrö redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras. 

Ledamöternas förslag till beslut 
Lena Ferm Hansson (C) föreslår följande:  

Marks kommun ställer sig bakom samverkansavtal för familjecentraler och 
familjecentralslikande verksamhet i Västra Götaland.  
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Kommunstyrelsen uppdrar åt kommunstyrelsens ordförande att teckna avtal enligt 
föreliggande avtalsförslag.  

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om arbetsutskottet kan anta Lena Ferm Hanssons (C) förslag, 
och finner att så sker. 

Beslut skickas slutligt till 
Boråsregionen Sjuhärad 
Kultur- och fritidsnämnden 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden  
 
_______________ 
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§ 35/2024   Dnr: KS 2023–452 

Svar på motion om att utreda kostnaden och möjligheten att 
bygga cykelväg mellan Öxabäck och Örby 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Kostnadsnivån, möjligheterna och svårigheterna att bygga cykelväg mellan 
Öxabäck och Örby är på en övergripande nivå i stor utsträckning kända. 
Marks kommun håller på med en revidering av det styrdokument som bestämmer 
hur kommunen ska arbeta med cykelvägar. Denna revidering samordnas dessutom 
med uppdraget från kommunfullmäktige om att ta fram en kommunal cykelstrategi. 

Motionen anses härmed besvarad. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Roger Lundstedt (SD) har i en motion den 30 augusti 2023 föreslagit att 
kommunfullmäktige ger berörd nämnd i uppdrag att utreda kostnader och 
möjligheter att bygga cykelväg mellan Öxabäck och Örby. 

Ärendet har den 7 september 2023 remitterats till kommunstyrelsen. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 18 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kostnadsnivån, möjligheterna och svårigheterna att bygga cykelväg mellan 
Öxabäck och Örby är på en övergripande nivå i stor utsträckning kända. 
Marks kommun håller på med en revidering av det styrdokument som bestämmer 
hur kommunen ska arbeta med cykelvägar. Denna revidering samordnas dessutom 
med uppdraget från kommunfullmäktige om att ta fram en kommunal cykelstrategi. 

Motionen anses härmed besvarad. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
Utredare Lars Landrö redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras. 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 
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Kostnadsnivån, möjligheterna och svårigheterna att bygga cykelväg mellan 
Öxabäck och Örby är på en övergripande nivå i stor utsträckning kända. 
Marks kommun håller på med en revidering av det styrdokument som bestämmer 
hur kommunen ska arbeta med cykelvägar. Denna revidering samordnas dessutom 
med uppdraget från kommunfullmäktige om att ta fram en kommunal cykelstrategi. 

Motionen anses härmed besvarad. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas slutligt till 
Motionären 
Teknik- och serviceförvaltningen 

_______________ 
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§ 36/2024   Dnr: KS 2020–132 805 

Återrapportering av uppdrag gällande översyn av kommunens 
avtal med föreningar 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Återrapporteringen om översyn av kommunens avtal med föreningar godkänns. 

Kommunstyrelsen förklarar kommundirektörens uppdrag från kommunfullmäktige 
den 27 februari 2020, § 27, slutfört vad gäller översyn av avtal med föreningar. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Kommunfullmäktige har år 2020 gett i uppdrag att översyn ska ske av de avtal som 
för närvarande finns med olika föreningar i kommunen. Detta för att säkerställa att 
förutsättningarna för avtalen är relevanta och att alla parter har möjlighet att 
uppfylla sin del av avtalet. Uppdraget har tagits om hand så att genomgång har 
skett av avtalen och vid behov har de ändrats. Återrapportering sker av uppdragets 
genomförande. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 24 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Återrapporteringen om översyn av kommunens avtal med föreningar godkänns. 

Kommunstyrelsen förklarar kommundirektörens uppdrag från kommunfullmäktige 
den 27 februari 2020, § 27, slutfört vad gäller översyn av avtal med föreningar. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
1:e kommunjurist Helena Blomqvist redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 

Återrapporteringen om översyn av kommunens avtal med föreningar godkänns. 

Kommunstyrelsen förklarar kommundirektörens uppdrag från kommunfullmäktige 
den 27 februari 2020, § 27, slutfört vad gäller översyn av avtal med föreningar. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  
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Beslut skickas slutligt till 
Kultur- och fritidsnämnden 
Teknik- och servicenämnden 
_______________ 

 

 

  



Sida 25(34) 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 
2024-02-07   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 37/2024   Dnr: KS 2022–611 

Skolskjuts för elever mellan korttidsvistelse och skolan 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Vid hantering av skolskjuts likställs korttidsboende enligt 9 § 6 p. lagen om stöd 
och service till vissa funktionshindrade (LSS) med hemmet. Skolskjuts ges för resor 
inom Marks kommun. 

Barn- och utbildningsnämnden ansvarar för kommunens uppgifter enligt skollagen, 
vilket anges i reglementet för nämnden och innefattar att ansvara för skolskjuts. Då 
korttidsboende ska likställas med hemmet vid hanteringen av skolskjuts, faller det 
inom barn- och utbildningsnämndens ansvar att hantera. 

I socialnämnden avsatta budgetmedel, om 400 000 kronor per termin, överförs till 
barn- och utbildningsnämnden. 

Beslutet gäller från läsåret 2024/25. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Enligt skollagen ska kommunen ordna skolskjuts mellan hemmet och skolan, vilket 
är barn- och utbildningsnämndens ansvar att hantera. Det finns ingen skyldighet 
för kommunen att ordna skolskjuts mellan korttidsboende och skola. 
Socialnämnden har föreslagit för barn- och utbildningsnämnden att vid bedömning 
av skolskjuts ska korttidsvistelse (korttidsboende) enligt 9 § 6 p. LSS likställas med 
hemmet, så att skolskjuts beviljas även mellan korttidsboende och skola. Barn- och 
utbildningsnämnden har ställt sig positiv till det, men har lämnat frågan vidare för 
ställningstagande till i vilken mån kommunen ska ansvara för skolskjuts mellan 
korttidsboende och skola. Härvid har barn- och utbildningsnämnden 
uppmärksammat behovet av ekonomiska medel för detta och eventuellt 
förtydligande i nämndens reglemente. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 26 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Vid hantering av skolskjuts likställs korttidsboende enligt 9 § 6 p. lagen om stöd 
och service till vissa funktionshindrade (LSS) med hemmet. Skolskjuts ges för resor 
inom Marks kommun. 

Barn- och utbildningsnämnden ansvarar för kommunens uppgifter enligt skollagen, 
vilket anges i reglementet för nämnden och innefattar att ansvara för skolskjuts. Då 
korttidsboende ska likställas med hemmet vid hanteringen av skolskjuts, faller det 
inom barn- och utbildningsnämndens ansvar att hantera. 
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I socialnämnden avsatta budgetmedel, om 400 000 kronor per termin, överförs till 
barn- och utbildningsnämnden. 

Beslutet gäller från läsåret 2024/25. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
1:e kommunjurist Helena Blomqvist redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Ledamöternas förslag till beslut 
Glenn Glansin (SD) föreslår följande: 

Vid hantering av skolskjuts likställs korttidsboende enligt 9 § 6 p. lagen om stöd 
och service till vissa funktionshindrade (LSS) med hemmet. Skolskjuts ges för resor 
inom Marks kommun. 

Barn- och utbildningsnämnden ansvarar för kommunens uppgifter enligt skollagen, 
vilket anges i reglementet för nämnden och innefattar att ansvara för skolskjuts. Då 
korttidsboende ska likställas med hemmet vid hanteringen av skolskjuts, faller det 
inom barn- och utbildningsnämndens ansvar att hantera. 

I socialnämnden avsatta budgetmedel, om 400 000 kronor per termin, överförs till 
barn- och utbildningsnämnden. 

Beslutet gäller från läsåret 2024/25. 

Kommunfullmäktige fattar slutligt beslut. 

Tomas Ekberg (M) yrkar bifall till Glenn Glansins (SD) förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om arbetsutskottet kan anta Glenn Glansins (SD) förslag, och 
finner att så sker. 

Beslut skickas slutligt till 
Barn- och utbildningsnämnden 
Socialnämnden 
 
_______________ 
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§ 38/2024   Dnr: KS 2024–58 

Tillägg och ändringar i delegationsordning för 
kommunstyrelsen 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Delegationsordningen för kommunstyrelsen ändras enligt följande:  

Punkt 5 kompletteras med att nämnden även kan delegera till automatiserad 
beslutsfunktion. 

Delegationen i punkt E 3 om att fatta beslut om risk- och sårbarhetsanalys för 
kommunen tas bort. 

Ny punkt E 3 om att kommundirektör och tjänsteperson i beredskap (TIB) ges 
delegation att fatta beslut om viktigt meddelande till allmänheten enligt lagen 
(2023:407) om viktigt meddelande till allmänheten. 

Ny punkt F 11 om att 1:e kommunjurist ges delegation att fatta beslut om 
uppenbart redaktionell ändring av styrdokument som fastställts av 
kommunfullmäktige eller kommunstyrelsen. Gäller ändring som inte påverkar 
innehållet i styrdokumentet, se 8 § reglementet för kommunstyrelsen. Beslut om 
ändring av styrdokument ska meddelas kommunfullmäktige respektive 
kommunstyrelsen vid nästkommande sammanträde.  

Punkt H 7 ändras så att kommunikationschef, i stället för kommundirektör, har 
delegation att fatta beslut om flaggning vid speciellt tillfälle.  

Punkt I 1 kompletteras med att även ekonomichef har rätt att teckna kommunens 
firma. 

Ny punkt I 15 om att biträdande kommundirektör har rätt att ansöka om 
statsbidrag och EU-bidrag samt även avgöra att inte ansöka ett bidrag som 
identifierats. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Delegationsordningen för kommunstyrelsen behöver ändras i vissa avseenden till 
följd av ändrad lagstiftning. Det finns samtidigt behov av att även göra vissa andra 
justeringar. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 24 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Delegationsordningen för kommunstyrelsen ändras enligt följande:  
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Punkt 5 kompletteras med att nämnden även kan delegera till automatiserad 
beslutsfunktion. 

Delegationen i punkt E 3 om att fatta beslut om risk- och sårbarhetsanalys för 
kommunen tas bort. 

Ny punkt E 3 om att kommundirektör och tjänsteperson i beredskap (TIB) ges 
delegation att fatta beslut om viktigt meddelande till allmänheten enligt lagen 
(2023:407) om viktigt meddelande till allmänheten. 

Ny punkt F 11 om att 1:e kommunjurist ges delegation att fatta beslut om 
uppenbart redaktionell ändring av styrdokument som fastställts av 
kommunfullmäktige eller kommunstyrelsen. Gäller ändring som inte påverkar 
innehållet i styrdokumentet, se 8 § reglementet för kommunstyrelsen. Beslut om 
ändring av styrdokument ska meddelas kommunfullmäktige respektive 
kommunstyrelsen vid nästkommande sammanträde.  

Punkt H 7 ändras så att kommunikationschef, i stället för kommundirektör, har 
delegation att fatta beslut om flaggning vid speciellt tillfälle.  

Punkt I 1 kompletteras med att även ekonomichef har rätt att teckna kommunens 
firma. 

Ny punkt I 15 om att biträdande kommundirektör har rätt att ansöka om 
statsbidrag och EU-bidrag samt även avgöra att inte ansöka ett bidrag som 
identifierats. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Dagens sammanträde 
1:e kommunjurist Helena Blomqvist redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 

Delegationsordningen för kommunstyrelsen ändras enligt följande:  

Punkt 5 kompletteras med att nämnden även kan delegera till automatiserad 
beslutsfunktion. 

Delegationen i punkt E 3 om att fatta beslut om risk- och sårbarhetsanalys för 
kommunen tas bort. 

Ny punkt E 3 om att kommundirektör och tjänsteperson i beredskap (TIB) ges 
delegation att fatta beslut om viktigt meddelande till allmänheten enligt lagen 
(2023:407) om viktigt meddelande till allmänheten. 
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Ny punkt F 11 om att 1:e kommunjurist ges delegation att fatta beslut om 
uppenbart redaktionell ändring av styrdokument som fastställts av 
kommunfullmäktige eller kommunstyrelsen. Gäller ändring som inte påverkar 
innehållet i styrdokumentet, se 8 § reglementet för kommunstyrelsen. Beslut om 
ändring av styrdokument ska meddelas kommunfullmäktige respektive 
kommunstyrelsen vid nästkommande sammanträde.  

Punkt H 7 ändras så att kommunikationschef, i stället för kommundirektör, har 
delegation att fatta beslut om flaggning vid speciellt tillfälle.  

Punkt I 1 kompletteras med att även ekonomichef har rätt att teckna kommunens 
firma. 

Ny punkt I 15 om att biträdande kommundirektör har rätt att ansöka om 
statsbidrag och EU-bidrag samt även avgöra att inte ansöka ett bidrag som 
identifierats. 

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas till 
-  

_______________ 
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§ 39/2024   Dnr: KS 2023–36 

Årsrapport 2023 och budgetunderlag 2025–2028 för 
kommunstyrelsen 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Årsrapport 2023 för kommunstyrelsen godkänns. 

Uppföljning av internkontroll för kommunstyrelsens verksamhet 2023 godkänns. 

Kommunstyrelsens budgetunderlag för 2025–2028 godkänns.  

Taxor och avgifter godkänns.  

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Ärendet 
Enligt det av kommunfullmäktige fastställda styrsystemet för Marks kommun ska 
samtliga nämnder lämna bokslut med redovisning och analys för ekonomi, personal 
och verksamhet.  

Kommunfullmäktige beslutade i samband med aprilrapporten att nämnderna skulle 
förbättra sina ekonomiska prognoser med 1 procent. För kommunstyrelsens del 
innebar det ett utfall på högst 195 mnkr. Kommunstyrelsens utfall för 2023 uppgick 
till 190,8 mnkr vilket innebär att kommunstyrelsen uppfyllt kommunfullmäktiges 
uppdrag.  

I årsrapporten inkluderas även budgetunderlag för åren 2025–2028. I 
budgetunderlaget beskrivs slutsatser från årsredovisningen, omvärldsfaktorer, 
personal- och kompetensförsörjning samt ekonomiska förutsättningar. Där ingår 
även förslag till taxor och avgifter. 

Ärendets behandling 
Kommunstyrelsens förvaltnings tjänsteskrivelse, den 24 januari 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Årsrapport 2023 för kommunstyrelsen godkänns 

Uppföljning av internkontroll för kommunstyrelsens verksamhet 2023 godkänns. 

Kommunstyrelsens budgetunderlag för 2025–2028 godkänns 

Taxor och avgifter godkänns.  

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 
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Dagens sammanträde 
Kommundirektör Lillemor Berglund Andreasson samt ekonom Malin Johnsson 
redogör för ärendet. 

Ärendet diskuteras.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande:  

Årsrapport 2023 för kommunstyrelsen godkänns 

Uppföljning av internkontroll för kommunstyrelsens verksamhet 2023 godkänns. 

Kommunstyrelsens budgetunderlag för 2025–2028 godkänns 

Taxor och avgifter godkänns.  

Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut. 

Förslaget antas.  

Beslut skickas till 
-  

_______________ 
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§ 40/2024   Dnr: KS 2024–114 

Avsikt att stödja satsningen "Häggådalen - världsarv" 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen  
Kommunstyrelsen godkänner avsiktsförklaring och stödjer därmed satsningen 
"Häggådalen - världsarv", som leds av föreningen Förläggargårdar i Sjuhärad i 
samverkan med Göteborgs Universitet och professor Christer Ahlberger.  

Ärendet 
Ett världsarv är en plats, ort eller miljö som på ett unikt sätt vittnar om jordens och 
människans historia. Det finns mer än 1000 världsarv i 167 länder – de flesta har 
blivit utnämnda för sina kulturvärden men vissa har hamnat på världsarvslistan för 
sina unika naturvärden. I Sverige är det Riksantikvarieämbetet och 
Naturvårdsverket som ansvarar för arbetet med världsarven (Svenska 
Unescorådet). 

I Sverige finns idag 15 utsedda världsarv. Det är den ideella föreningen 
Förläggargårdar i Sjuhärad som tagit initiativ till en ansökan om att få sträckan 
längs Häggådalen, med sina förläggargårdar, sina tidiga industribyggnader, och sin 
utveckling från hemvävnad till världsomfattande industrier, upptagen på UNESCO:s 
världsarvslista.  

Dagens sammanträde 
Ordföranden redogör för ärendet.  

Ärendet diskuteras. 

Ledamöternas förslag till beslut 
Ordföranden föreslår följande:  

Kommunstyrelsen godkänner avsiktsförklaring och stödjer därmed satsningen 
"Häggådalen - världsarv", som leds av föreningen Förläggargårdar i Sjuhärad i 
samverkan med Göteborgs Universitet och professor Christer Ahlberger.  

Tomas Ekberg (M) och Stefan Brunander (C) yrkar bifall till ordförandens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar arbetsutskottet om eget förslag till beslut kan antas, och finner 
att så sker.  

Beslut skickas slutligt till  
Föreningen Förläggargårdar i Sjuhärad 

_______________ 
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§ 41/2024   Dnr: KS 2023–139 

Kommundirektören informerar 
Arbetsutskottets beslut  
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 
Kommundirektör Lillemor Berglund Andreasson informerar om följande: 

Kort information om socialförvaltningens omställningsarbete.   

Rydals förskola stängs från och med 1 mars 2024. Miljöinspektör har bedömt att 
lokalen inte är lämplig för att ha barn där på grund av inomhusklimatet.  

Samtliga parter (Marks kommun, Svenljunga kommun, Närhälsan, Regionhälsan 
samt Södra Älvsborgs Sjukhus) har nu ställt sig bakom Avsiktsförklaring Skene 
Närsjukhus – fördjupad vårdsamverkan. Undertecknandet sker på plats på Skene 
Närsjukhus den 19 februari 2024.  

En programledare för programmet ”Framtidens arbetsplats” är tillfälligt timanställd 
för att behålla farten i utvecklingsarbetet. Under våren ska det beslutas om hur 
programmet framöver ska ledas.  

Den 16 april 2024 sker lansering av den nya webbplatsen för Marks kommun.  

Den 19 april 2024 har Länsstyrelsen, tillsammans med Västra militärregionen, ett 
informationsmöte för kommuner om militärt värdlandsstöd. 

I Suicide Zeros kommunbarometer 2024, som är en undersökning om 
kommunernas arbete med att förebygga självmord, har Marks kommun ett bättre 
resultat jämfört med tidigare år.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar arbetsutskottet om informationen kan noteras, och finner att så 
sker. 

Beslut skickas till 
-  

_______________ 
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§ 42/2024   Dnr: KS 2022–223 

Information från möte med styrgruppen för projekt Skene 
Närsjukhus 
Arbetsutskottets beslut  
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 
Styrgruppen för projekt Skene Närsjukhus har haft möte och ordföranden redogör 
kort för mötet.  

Beslutsgång  
Ordföranden frågar om arbetsutskottet kan notera informationen, och finner att så 
sker.  

_______________ 
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